
Bilag til menighedsrådsmøde 190324 

Nyt fra kirkeværge/bygningsudvalg: 

Der er bestilt ny el-tavle til MK. Udgifter til udskiftning betales af provstiet. Når tavlen er modtaget 
hos elektriker, bliver præsterne spurgt om, hvornår, MK kan lukkes i de 3 dage, som udskiftningen 
vil tage. 

Det er endnu ikke afklaret, hvordan der kan komme vand ind i sideskib og depotrum på 1. sal i MK. 
Gitte Hoff er på sagen og bliver rykket. Der skal enten bruges lift eller drone til at afklare, hvor 
vandet kan komme ind. 

Murer fra firmaet, som lavede hovedtrappen ved JD, har set på de revner, der er for enderne af 
trinene. Gitte Hoff aftaler nærmere med firmaet. For at mindske skaderne fra det vand, der trænger 
ind gennem støttemurene, er der sat affugtere op i rummene under trappen. Gitte bliver rykket. 

Stødtrinene på de to trapper fra p-plads til krypt i JD, revner og pudset falder af. Gitte Hoff er 
orienteret. Vi afventer tørvejr i en periode, så det kan afklares, hvor meget, der skal repareres. 

Byggeleder og mester fra el-firma, er ved at lave en plan for udbedring af fejl og mangler på el i 
køkkenet i JD. Gitte Hoff styrer det. 

Der er sat værn op udvendigt, ved begge trapper til køkkenet i JD. 

I.f.m. at de høje vinduer i JD blev vasket udvendigt, er det dokumenteret, at der trænger vand ind 
ved 17 ud af de 19 vinduer. Gitte Hoff er informeret. Det er formentlig noget, der skal synsudsættes 
2024 og, hvis vi får pengene, laves i 2026. Indtil, det bliver lavet, er der ikke andet at gøre, end at 
tørre op i vindueskarmene, når der er kommet vand ind i.f.m. regnvejr. 

Der er indsendt ansøgt om penge til de to ting, der blev synsudsat i 2023. Opgradering af lydanlæg i 
MK lyder på 142.725 kr. Opgradering af lys i sideskib i MK, lyder på 127.006 kr. 

 


